



Studentrådet SU

MØTEINNKALLING til Studentrådet SUs møte

Dato: Tirsdag 19.10.21
Tid: Kl. 17.00
Sted: Tunga, rom kommer

NB! Møte på Tunga

Studentrådet SUs saker:

Konstituering av møtet

Ref-sak 19/21 Godkjenning av referat fra SU-møte 05.10.21 *
Ref-sak 20/21 Saker fra studenttillitsvalgte
Orientering fra FTVene

SU-sak 51/21 Synlighet-workshop *
SU-sak 54/21 Orientering om campussammenslåing v/Christoffer Giske*
SU-sak 55/21 Grafisk profil * se eget vedlegg
SU-sak 56/21 Eventuelt

Evaluering av møtet

Studentrådet SU

Fredrik Billington
Leder

Elin Juliussen
førstekonsulent

Dersom du skal forlate møtet før det er ferdig må du gi beskjed til Fredrik eller Elin **før** møtet.
Dersom du ikke kan møte opp MÅ du gi beskjed til Fredrik eller Elin før møtet.

* = Alle vedlegg blir sendt ut digitalt!

KAFFE/KAKE/SNACK-TIL-MØTENE-LISTE – høst 2021

ILU	21/9
IGE	5/10
ISA	19/10
IPL	2/11
IPS	16/11
FTV	30/11
SOSANT	
ISS	

Ansvar kan byttes internt, men gi gjerne FTVene/Elin beskjed om det.

De som ikke får det ærefulle oppdraget å lage pausesnack i høst vil bli satt øverst på lista til våren 😊

Noen forkortelser vi bruker mye:

Forkortelser

SU	– Fakultet for samfunn- og utdanningsvitenskap
FTV	– Fakultetstillitsvalgt
ITV	– Instituttillitsvalgt
LTV	– Lektortillitsvalgt
PTV	– Programtillitsvalgt
IGE	– Institutt for geografi
ILU	– Institutt for lærerutdanning
IPL	– Institutt for pedagogikk og livslang læring
IPS	– Institutt for psykologi
ISA	– Institutt for sosialt arbeid
ISS	– Institutt for sosiologi og statsvitenskap
SOSANT	– Institutt for sosialantropologi

REFERAT

Studentrådet SU sitt møte 05.10.2021

Rom D12 på Dragvoll

Møteleder: Fredrik Billington
Ordstyrer: Fredrik Billington
Referent: Elin Juliussen

Studentrådet SUs medlemmer:

FTV	Fredrik Billington
FTV	Børge Elias Bruteig
FTV	Thea Lium Hellesvik
FTV	Hanna Drag Lysø
IGE	Martin Buran
IGE	Eivor Høgmo Karlsen
ILU	Amanda Fagerland Farrag
ILU	Maria Vagle
ILU	Sharmika Raventhiran
ILU	Ingvild Brattetaule
IPL	Fredrik Saanum
IPL	Emmy Andrea Høiseth
IPS	Dina Sofie Djenkova Vollen
IPS	Andreas-René Sørflaten Mostuen
ISA	Ida Alice Hafeld
ISA	Maria Lindberg
ISA	Lina Tungodden
ISS	Trym Joakim Ulriksen
ISS	Markus Antonsen Mollerud
SOSANT	Fredrikke Dahle Varsla
SOSANT	Stian Andersen
LTV	Anders Lie Hagen

Meldt fravær:

IPS	Sean Håkon Kennair
NTNU-styret	Amalie Farestvedt
ISS	Viljar Sæbbe

Ikke møtt:

Observatør:

Ingen

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent, møteleder, ordstyrer og referent valgt.
Saklista ble godkjent.

Ref-sak 15/21 Godkjenning av referat fra SU-møte 31.08.21
Kommentar til referat: endring av navn fra «pedagogiske komiteer» til «rekrutteringsutvalg». - Vil ikke bli endret før det blir dokumentert at dette er endret offisielt.

Ref-sak 17/21 Godkjenning av referat fra SU-møte 21.09.21
Godkjent.

Ref-sak 18/21 Saker fra studenttillitsvalgte. Orientering fra FTVene
Runde rundt bordet med hva som skjer på instituttene

Pause

SU-sak 50/21 Valg
Børge har laget en valgplan og presenterte denne punktvis.
Spørsmål og forslag gikk frem og tilbake i salen 😊

SU-sak 51/21 Synlighet-workshop
Utsettes til neste møte

SU-sak 52/21 Info om Studenttinget og studentdemokratiet
Håkon Gravem Isaksen steppet inn for Studenttinget og orienterte om Studentdemokratiet og STi

SU-sak 53/21 Eventuelt
Anders foreslår at vi legger ut referatene på hjemmesiden vår

Maria ønsker å flytte SU-møte pga UKA – FTVene skal diskutere saken.

Andreas_Rene tok opp at IPS har problemer med organisering av påmelding til master via Inperia. Samme fagkode for høst og vår skaper alvorlige problemer, i verste fall så mister studentene en mulighet for innlevering av master – kontakt Lennart.

Evaluerings av møtet

Gjøre orienteringen om hva vi har gjort så kort som mulig.
Mer info/spørsmål i sakspapirene så vi får forberedt oss
Allmøtetiden er hellig.

Møtet ble hevet kl. 19:15

[Fredrik Billington](#)
møteleder (sign.)

[Elin Juliussen](#)
referent (sign.)

Sak 51/21 Synlighetsworkshop

I synlighetsworkshopen skal vi fokusere på å lage en langsiktig og gjenbrukbar plan for promotering av studentrådene.

Dere vil bli delt inn i ulike grupper på tvers av instituttene for å diskutere følgende spørsmål:

- Hva kan vi gjøre for å bli mer synlige?
 - o Hva kan ITV-er gjøre, og hva kan FTV-er gjøre
- Hvordan kan dette gjennomføres?

Til slutt vil dere bli delt inn etter institutt hvor alle instituttene vil få utdelt hvert sitt årshjul hvor dere skal fylle inn hva dere skal gjøre for å være synlig i løpet av hver måned. Her er det selvfølgelig mulig å skrive inn flere mål hver måned. Legg vekt på at hjulet skal kunne følges også senere av andre instituttillitsvalgte som kommer etter dere, så det kan være lurt å skrive et litt mer utfyllende dokument i etterkant om hva dere tenker om hver post. Målet er at ITV-er ved hvert institutt skal gjøre minst ett aktivt grep hver måned for å øke synligheten. PS. Her er det fint å se på det dere diskuterte i den første delen.

Sak 54/21 Campussammenslåing

NTNU er i gang med en prosess om å samle alle campuser ved Gløshaugen for å samle hele NTNU på et område. Dette skal bidra til økt tverrfaglig samarbeid, bedre studentmiljø. Målet er at alle skal flytte inn i nye lokaler innen 2028. I den forbindelse skal det bygges flere nye bygg i området, og byggingen av Helgaseter er allerede godt i gang, hvor blant annet ISA skal inn. Vi har invitert Christoffer Giske fra fakultetsadministrasjonen som skal snakke om prosessen videre og hvor langt vi har kommet til nå.

Sjekk gjerne ut NTNU's nettside om campussammenslåingen:

<https://www.ntnu.no/campusutvikling>